
Oppsummering får kaffimøte med næringslivet 25.09.18 

Visit Gol orienterte: 

- Fårefestivalen, korleis gjekk helga og vegen vidare 

- Søknad til Gol kommune med tilsagn om å utarbeide Masterplan for sykkel i Gol, både 

sentrum og fjell 

- Julemesse i Samfunnshuset 

- Diverse aktivitetar 

 

Presentasjon av ei verksemnd:  

Etter førespurnader frå deltakarar på kaffimøtene så vil ein verksemnd få høve til å presentera seg 

kvar gong, denne gongen var det Nina Lessner i Iadventure som presenterte seg!  

Ordføraren orienterte: 

- Uttaler/innsigelse/motsegn til Kommunedelplanen for Gol Tettstad frå Buskerud 

Fylkeskommune, Fylkesmannen og Statens Vegvesen. Desse går på definisjonar detaljhandel, 

volumhandel og plasskrevjande varar samt avkøyring til næringsområdet Geiteryggen der 

Statens Vegvesen vil ha trafikkanalyse/konsekvensutgreiing. 

- Planprogram for revidering av kommuneplan jobbas med og kan bli behandla før jul/rett 

etter nyttår.  

- Årleg møte med hyttegolingar i 6.10.18 på Gol skule, aulaen med omvisning på 

fleirbrukshallen i etterkant.  

- Møte med Statens Vegvesen og Buskerud Fylkeskommune si samferdsleavdeling ang 

Vegpakke Hallingdal 

 

Vel møtt neste gong! 


